
Het l-PGB is nu alleen maar mogelijk met voorfinanciering door de gemeente. Dat 
brengt risico met zich mee. Hoeveel is en wordt er voorgefinancierd?  

Tijdens de pilot heeft voorfinanciering plaatsgevonden. Hier waren risico´s aan verbonden. 
Het was echter voor de pilot essentieel dat de voorfinanciering werd geregeld. Geadviseerd 
wordt vanuit privacy oogpunt de exacte bedragen niet openbaar te maken. Overigens heeft 
via de SVB inmiddels een verrekening plaatsgevonden, zodat er nagenoeg geen bedragen 
meer open staan. 

Een financiële kosten-batenanalyse heeft TNO niet opgenomen in haar rapportage. 
Wat is de eerste inschatting van het college? 

Binnen de pilot is getracht om deze analyse te maken. Ook bij de deelnemers Delft en 
Woerden en het ministerie bestond in eerste instantie deze behoefte. Maar het niet kunnen 
beschikken over goede informatie (met name een nul-situatie) heeft er toe geleid om dit in de 
pilot achterwege te laten. 
 
Binnen de pilot is wel een verwachting uitgesproken dat ipgb in principe kostenneutraal moet 
kunnen, omdat cliënten meer regie krijgen middels passende arrangementen en deze 
stabiliteit leidt tot een minder beroep op overheidsgeld. Bovendien moeten op termijn de 
administratieve lasten minder worden. 


